

JADUAL PERTAMA
ENAKMEN KEBEBASAN MAKLUMAT (NEGERI SELANGOR) 2011
PERATURAN-PERATURAN KEBEBASAN MAKLUMAT (NEGERI SELANGOR) (AKSES KEPADA MAKLUMAT) 2012

BORANG A
[PERATURAN 3]
Permohonan Untuk Akses Kepada Maklumat
(Application for Access to Information)

BAHAGIAN A (PART A)	
Maklumat Pemohon (Applicant's Information)	
Nama (Name)	: Centre for Independent Journalism (CIJ)

BAHAGIAN B (PART B)	
Butir-Butir Maklumat Yang Dipohon (Details of Requested Information)	
Nama Jabatan : (Name of Department)	Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Selangor (Bahagian Korporat)
Maklumat yang diperlukan : (Information required)	Statistik Penggunaan Enakmen Kebebasan Maklumat Selangor 2016-2020.
Keterangan Terperinci Maklumat: (Detailed Description of Information):	Seperti yang dilampirkan di belakang. Contoh ada diberi.
<i>[Sila lampirkan kertas tambahan, sekiranya perlu] [Attach extra paper, if necessary]</i>	
Alasan & Tujuan Permohonan : (Reason & Purpose of Application)	Tujuan kajian akademik untuk menilai prestasi penggunaan enakmen ini.
Sila nyatakan adakah permohonan ini berkaitan dengan nyawa atau kebebasan seseorang individu? (Please advise if this application relates to the life or liberty of an individual?)	
<input type="checkbox"/> Ya (Yes) <input checked="" type="checkbox"/> Tidak (No)	
Jika Ya, sila berikan keterangan lanjut: (If Yes, please provide details:)	

Pilihan Cara Akses Kepada Maklumat:

(Preferred Form Of Access To Information)

- Salinan pendua *(Copies)*
 Pemeriksaan *(Inspection)*
 Lain-lain *(Others)*
Sila nyatakan *(Please specify):* secara PDF melalui email

BAHAGIAN C (PART C)

Permohonan Untuk Mengakses Maklumat Peribadi Orang Perseorangan Pihak Ketiga (Sekiranya Berkaitan)

(Application For Access To Personal Information Of An Individual Third Party)(If Relevant)

Butiran Pihak Ketiga

(Details of the Third Party)

Nama :
(Name)

No. Kad
Pengenalan:
*(Identification
Card No.)*

Alamat :
(Address)

Telefon:
(Telephone)

Alamat emel :
*(E-mail
address)*

Pemohon hendaklah mengemukakan akuan berkanun individu pihak ketiga sebagai persetujuan untuk mengakses maklumat peribadi.

(Applicant shall submit a statutory declaration of the individual third party

Untuk Kegunaan Pejabat (For Office Use Only)

Tarikh Terima *(Date Received)* :

No. Permohonan *(Application No.)* :

Tarikh Luput *(Expiry Date)* :

SELANGOR

Maklumat Penggunaan:

1. Saya memohon maklumat terperinci mengenai penggunaan enakmen kebebasan maklumat seperti yang dikeluarkan oleh Hansard DUN Pulau Pinang (lihat contoh), untuk tempoh 1 Januari 2015 hingga 31 Jun 2020.
 - a. Maklumat tersebut hendaklah termasuk: Tarikh permohonan, nama pemohon, maklumat permohonan, status permohonan/alasan jika ditolak, Tarikh maklumat dikeluarkan, fi permohonan yang diterima, dan fi pemropesan yang diterima.
 - b. Maklumat tersebut hendaklah disusun mengikut agensi kerajaan yang menerima permohonan tersebut.
2. Saya memohon maklumat terperinci mengenai lembaga rayuan yang ditubuhkan di bawah enakmen kebebasan maklumat.
 - a. Senarai nama setiap ahli Lembaga rayuan dari permulaan hingga sekarang.
 - b. Tarikh setiap perjumpaan Lembaga rayuan, maklumat kes permohonan yang sedang dirayu, status rayuan/alasan jika ditolak, dan apa-apa fi yang diterima.

Maklumat Pelaksanaan:

3. Berapakah elaun yang telah dibelanjakan oleh Kerajaan Negeri untuk melaksanakan dan menghebohkan penggunaan enakmen kebebasan maklumat setiap tahun untuk tempoh 1 Jan 2015 hingga 31 Jun 2020?
4. Berapakah jumlah bengkel pengukuhan pemahaman dan/atau taklimat berkala yang diadakan oleh kerajaan negeri untuk melatih pegawai maklumat dalam tempoh 1 Jan 2015 hingga 31 Jun 2020? Apakah tarikh bengkel/taklimat tersebut, dan berapakah bilangan peserta untuk aktiviti-aktiviti tersebut?
5. Adakah dan berapakah bilangan jerawarya/taklimat awam/hari terbuka/pengiklanan atau apa-apa acara hebahan awam yang telah diadakan oleh kerajaan untuk mendidik rakyat mengenai enakmen kebebasan maklumat dalam tempoh tahun 2015-2020? Apakah tarikh dan lokasi acara tersebut dan berapakah bilangan peserta untuk acara tersebut?

Dokumen Rasmi Kerajaan:

Jika terdapat, pemohon mahu diberi 1 salinan setiap dokumen yang digunakan oleh petugas/pegawai maklumat) untuk melaksanakan enakmen kebebasan maklumat, seperti garis panduan penyerahan tugas untuk pegawai maklumat baru, dokumen kertas kerja yang disediakan mengenai enakmen ini, atau surat-surat pekeliling yang dikeluarkan oleh kerajaan negeri mengenai enakmen kebebasan maklumat, dalam tempoh 1 Jan 2015 hingga 2020.